
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 22
Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde

notiek – klātienē Latvijas mākslas akadēmijā
2023. gada 27. martā, plkst. 17:00

Sēdē piedalās:
LMA Padomes locekļi Zane Čulkstēna, Dita Rietuma, Valts Ernštreits, Arnis Rītups, Ints
Dālderis
LMA rektors Kristaps Zariņš, LMA prorektors Andris Vītoliņš

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) Priekšlikuma izskatīšana par maģistra studiju programmas “Ilustrācija” izstrādi;
2) Priekšlikuma izskatīšana par maksas studiju vietām Latvijas Mākslas akadēmijas SDSI

programmā;
3) Par Līguma atjaunošanu ar Latvijas Kultūras akadēmiju;
4) Diskusija par maksas studiju vietām Latvijas Mākslas akadēmijā;
5) Diskusija par LMA ilgtermiņa stratēģijas izstrādi.

1. Jautājums. Priekšlikums par maģistra programmas “Ilustrācija” izstrādi.

Dita Rietuma iepazīstina padomi un rektorāta parstāvjus ar maģistra studiju programmas
“Ilustrācija” izstrādes iniciatīvu. Padomē noris diskusija par iniciatīvu un tās realizācijas
iespējām. Rektors Kristaps Zariņš atbalsta maģistra studiju programmas priekšlikuma
iesniegšanu izskatīšanai.

2. jautājums. Priekšlikums par maksas studiju vietām Latvijas Mākslas akadēmijas SDSI
programmā.

LMA Kristaps Zariņš iepazīstina padomi ar priekšlikumu par maksas studiju vietu izveidi SDSI
programmā. Padomē noris diskusija par maksas studiju vietu izveidi Latvijas Mākslas
akadēmijas SDSI programmā. Padome piekrīt izskatīt maksas vietu izveidi SDSI programmā
nākamajās sēdēs.

3. jautājums. Par Līguma atjaunošanu ar Latvijas Kultūras akadēmiju.

Valts Ernštreits iepazīstina padomi ar nepiecieciešamību atjaunot Līgumu ar Latvijas Kultūras
akadēmiju. Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits rosina padomi lemt par Līguma pagarināšanu
ar Latvijas Kultūras akadēmiju.

LMA padomes locekļi balso: “Par” – 5; “Atturas” - nav; “Pret”- nav.

Lēmums – Pagarināt Līgumu ar Latvijas Kultūras akadēmiju.



4. jautājums. Diskusija par maksas studiju vietām Latvijas Mākslas akadēmijā.

Padomē noris diskusija par maksas studiju vietu izveidi Latvijas Mākslas akadēmijā.

5. jautājums. Diskusija par LMA ilgtermiņa stratēģijas izstrādi.

Padomē noris diskusija par LMA ilgtermiņa stratēģijas izstrādi.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja: Sēdi protokolēja:

LMA Padomes priekšsēdētājs V.Ernštreits LMA Padomes sekretāre D. Purvlīce

padome@lma.lv


